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Referat af bestyrelsesmøde den 4. maj 2021 kl. 19 hos Henrik 
 

1. Siden sidst 
2. Økonomi 
3. Generalforsamling 2021 
4. Trafik i ulige ende 
5. Næste møde 
6. Eventuelt 

 
Ad 1) 
 

• Formanden har fået henvendelse fra en ejendomsmægler, da nr. 10 bliver sat til 
salg. 

• Der er kommet svar fra kommunen angående fremtidig affaldsordning. Svaret 
indikerer at ordningen med molokkerne kan få lov at blive. 

• Grøn dag har været afholdt. Fremmødet var fint, og der var yderligere 2 
medlemmer der ordnede opgaver udenfor selve dagen. Bestyrelsen takker for god 
opbakning. 

• Søren og Erik arrangerer petanque-turnering i uge 33. Nærmere information vil 
følge senere fra arrangørerne. 

 
Ad 2) 

• Kassebeholdningen er pt. ca. kr. 106.000,- 

• Alle foreningens medlemmer har nu betalt det halvårlige kontingent. 

• Da generalforsamlingen er blevet udskudt, er der udarbejdet nyt budget, da 
kontingentet ikke er blevet justeret. 

 
Ad 3) 

• Generalforsamlingen må udskydes endnu en gang på grund af Covid-19. Ny dato 
bliver den 8. juni kl. 19.00 i Musisk rum syd. Bestyrelsen udsender indkaldelse efter 
vedtægterne.  

• Køberne af nr. 9 som overtager pr. 1/9 har spurgt om de må sende en repræsentant 
der kan lytte med på generalforsamlingen. Det har bestyrelsen sagt ja til. 

• Jane fra nr. 11 har henvendt sig til bestyrelsen, da hun har været i dialog med 
kommunens energikonsulent om mulighederne for at arbejde med gavle, tag og 
efterisolering, evt. med et nyt udtryk m.m. Jane opfordrer medlemmer der går med 
lignende tanker om at henvende sig til hende på tlf. 41984475. Bestyrelsen vil 
sideløbende arbejde sammen med Jane om at få formuleret et egentligt forslag til 
generalforsamlingen. 

• Bestyrelsen fastholder sine forslag. 
 
Ad 4) 

• Der er flere af foreningens medlemmer, der har observationer angående ulige ende: 
o Hurtigt kørende trafik 
o Støjende adfærd sen aften/nat 
o Tegn på brug af lattergas m.m. 

• Bestyrelsen går i dialog med politiet og kommunens kriminalpræventive enhed. 

• Det overvejes om det vil hjælpe at lukke af for den bagerste del af ulige ende. 
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Ad 5) 

• Tirsdag den 25/5 kl. 19.00 hos Tine 
 
Ad 6) 

• Senere på året skal entreprenøren udføre garantiarbejde på den asfalt vi fik lagt på 
midterarealet. Bestyrelsen overvejer, om der eventuelt er reparationsarbejder på 
stikvejenes asfalt, som kunne laves ved samme lejlighed. 

 


